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Protokół z przebiegu IX Sesji Rady Miejskiej 

w Słubicach odbytej w dniu 27 sierpnia 2015 r. 

godz. 12:00 w Urzędzie Miejskim w Słubicach 

przy ul. Akademickiej 1, sala konferencyjna, I piętro 

p.104. 

 

1. Sprawy regulaminowe 
- otwarcie sesji i powitanie gości, 
- ustalenie treści protokołu z ostatniej sesji, 
- ustalenie porządku obrad. 

2. Uroczyste wręczenie stypendiów dla najlepszych uczniów szkół podstawowych 
i gimnazjalnych oraz wręczenie dyplomów i listów gratulacyjnych rodzicom. 

3. Projekt uchwały RM w Słubicach o zmianie uchwały w sprawie trybu udzielania 
dotacji dla przedszkoli i szkół zakładanych i prowadzonych na terenie Gminy 
Słubice przez inne podmioty niż jednostki samorządu terytorialnego i 
ministrowie oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania -  
DRUK nr 82. 

4. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, 
które pozostawia się bez dalszego biegu – DRUK nr 83. 

5. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 
Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników – DRUK nr 84. 

6. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 
głosowania – DRUK nr 85. 

7. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zmiany siedziby obwodowej komisji 
wyborczej – DRUK nr 86. 

8.  Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 
Środowiska dla Gminy Słubice na lata 2015 – 2018” wraz z „Prognozą 
oddziaływania na środowisko Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 
Słubice na lata 2015 – 2018” – DRUK nr 87. 

9. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie statusu beneficjenta programu 
LEADER w ramach Programu Obszarów Wiejskich 2014 – 2020 – DRUK nr 88. 

10. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zmiany uchwały o zasadach 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Słubice – DRUK nr 89. 

11. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy najmu lokalu użytkowego na okres do 10 lat oraz odstąpienia od 
obowiązku przetargowego trybu jej zawarcia – DRUK nr 90. 

12. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy najmu – DRUK nr 91. 

13. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy najmu– DRUK nr 92. 

14. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy najmu – DRUK nr 93. 

15. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Słubice, obręb Świecko dla terenu inwestycyjnego przy 
terminalu – DRUK nr 94. 
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16. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie uchylenia uchwały  
o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego na zachód od wsi Kunice – DRUK nr 95. 

17. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie uchylenia uchwały  
o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla lokalizacji instalacji fotowoltaicznej oraz zespołu elektrowni 
wiatrowych na terenie położonym na północ od wsi Kunice – DRUK nr 96. 

18. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie nadania nazwy osiedla 
mieszkaniowego w Kunowicach, gmina Słubice – DRUK nr 97. 

19. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie nadania nazw nowopowstałych ulic 
– DRUK nr 98. 

20. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów dzierżawy na nieruchomości gminne – DRUK nr 99. 

21. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/ 2015 – 
DRUK nr 100. 

22.  Sprawozdania z działalności jednostek gminnych oraz spółek za rok 2014.  
23. Międzysesyjne sprawozdanie z działalności Burmistrza Słubic, w tym  

z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Słubicach. 
24. Interpelacje radnych. 
25. Wolne wnioski radnych. 
26. Bieżące sprawy Rady Miejskiej w Słubicach. 
27. Zamknięcie IX Sesji Rady Miejskiej w Słubicach. 

 

Punkt 1.   Sprawy regulaminowe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Słubicach Mariusz Olejniczak o godzinie 12:00 

otworzył IX sesję, witając wszystkich przybyłych. Następnie stwierdził quorum  

i prawomocność obrad. Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu.  

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu nr IX z sesji Rady Miejskiej  

w Słubicach odbytej w dniu 27  sierpnia 2015 r.  

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

Radni jednogłośnie 15 głosami „za”, przyjęli protokół z VII sesji Rady Miejskiej w 

Słubicach odbytej w dniu 18 czerwca 2015 r. i protokół z VIII Nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Słubicach odbytej dnia 16 lipca 2015 r.  

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak zapytał, czy radni wnoszą jakieś uwagi do 

porządku obrad. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

 

 

Punkt 2  
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Uroczyste wręczenie stypendiów dla najlepszych uczniów szkół podstawowych  
i gimnazjów oraz dyplomów i listów gratulacyjnych rodzicom. 
 
Dyrektor Zespołu Administracyjnego Oświaty w Słubicach Jolanta Skręty przedstawiła 
wszystkich stypendystów. 
 
Burmistrz Tomasz Ciszewicz złożył gratulacje dla stypendystów oraz dla rodziców. 
 
Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak złożył gratulacje dla uczniów i rodziców. 
 
Punkt 3. 
Projekt uchwały RM w Słubicach w o zmianie uchwały w sprawie trybu udzielania 
dotacji dla przedszkoli i szkół zakładanych i prowadzonych na terenie Gminy Słubice 
przez inne podmioty niż jednostki samorządu  -  DRUK nr 82. 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jak w druku 82 omówiła Jolanta Skręty Dyrektor 
Zespołu Administracyjnego Oświaty w Słubicach. 
 
Opinia komisji:  

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 

członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały jak w druku nr 82 , 5 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusje. 

Radny Bernard Jasiewicz zadał pytanie odnośnie rozliczenia dotacji,  

Dyrektor  ZAO Jolanta Skręty odpowiedziała, że procentowo bez zmian, omówienie 

rachunków wyodrębnionych oraz wyjaśnienie opłat za pobyt oraz wyżywienie, które 

ponoszą rodzice i nie mają wpływu na rozliczenie dotacji. 

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 82, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IX/68/2015 RM  

w Słubicach o zmianie uchwały  

w sprawie trybu udzielania dotacji dla 

przedszkoli i szkół zakładanych  

i prowadzonych na terenie Gminy 

Słubice przez inne podmioty niż 

jednostki samorządu. 

 

 

 

Punkt 4 
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Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które 
pozostawia się bez dalszego biegu – DRUK nr 83. 
 
Projekt ww. uchwał wraz z uzasadnieniem omówiła Katarzyna Mintus - Trojan 

Sekretarz Gminy. 

Opinie komisji: 

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 

członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały jak w druku nr 83, 5 głosami „za”. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 83, 6 głosami „za”. 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusje, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady. 

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 83, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IX/69/2015 RM  

w Słubicach w sprawie zgłoszenia 

kandydata na ławnika, które 

pozostawia się bez dalszego biegu. 

Punkt 5 
Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 
Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników – DRUK nr 84. 
 
Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Sekretarz Gminy Katarzyna 

Mintus - Trojan. 

Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 

członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały jak w druku nr 84, 5 głosami „za”. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 84, 6 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusje, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady. 

Głosowanie: 
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„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 84, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

 

Uchwała nr IX/70/2015 RM  

w sprawie w sprawie zasięgnięcia od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników. 

 

Punkt 6 i 7  
Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 
– DRUK nr 85. 
 
Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zmiany siedziby obwodowej komisji 
wyborczej – DRUK nr 86 
 
Projekt ww. uchwał wraz z uzasadnieniami omówiła Katarzyna Mintus - Trojan 

Sekretarz Gminy. 

Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 
członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 
projektu uchwały jak w druku nr 85, 5 głosami „za". 
 
Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 
członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 
projektu uchwały jak w druku nr 86, 5 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 85, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 86, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusje, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady.  

Głosowanie:  

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 85, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

       Uchwała nr IX/71//2015 RM w  
       sprawie utworzenia odrębnego  
       obwodu głosowania. 
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Głosowanie:  

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 86, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

      Uchwała nr IX/72/2015  RM  
      w Słubicach w sprawie zmiany  
      siedziby obwodowej komisji  
      wyborczej. 
 

 
Punkt 8 
 
Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska 
dla Gminy Słubice na lata 2015 – 2018” wraz z „Prognozą oddziaływania na 
środowisko Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Słubice na lata 2015 – 2018” – 
DRUK nr 87. 
 
Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Przemysław Karg Z-ca 

Naczelnika Wydziału Inwestycji i Ochrony Środowiska. 

Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 
członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 
projektu uchwały jak w druku nr 87, 5 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 87, 6 głosami „za”.  
 
Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak otworzył dyskusję: 
 
Radny Daniel Szurka zapytał czy projekt jest opiniowany przez trzy instytucje i czy 

każda opinia wymaga nowej uchwały. 

Przemysław Karg odpowiedział, że tak każda zmiana wymaga nowej uchwały. 

Radna Krystyna Baczyńska poprosiła o wyjaśnienie odnośnie złożonych wniosków, 

które ze względów formalnych zostały odrzucone. 

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 87, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

 

 

      Uchwała nr IX/73/2015 RM  
      w sprawie przyjęcia „Programu  
      Ochrony Środowiska dla Gminy  
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      Słubice na lata 2015 – 2018” wraz z  
     „Prognozą oddziaływania na   
     środowisko Programu Ochrony   
     Środowiska dla Gminy Słubice na lata  
     2015 – 2018”. 

 

Punkt 9 

 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie statusu beneficjenta programu LEADER 

w ramach Programu Obszarów Wiejskich 2014 – 2020 – DRUK nr 88. 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówił  Przemysław Karg Z-ca Naczelnika 

Wydziału Inwestycji i Ochrony Środowiska. 

Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 
członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 
projektu uchwały jak w druku nr 88, 5 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisja Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński  
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 88, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny Daniel Szurka  zapytał jakie są koszty związane z członkostwem gminy  

w stowarzyszeniu.  

Przemysław Karg odpowiedział, że kwota nie jest jeszcze dokładnie określona 

 i    prawdopodobnie będzie ona rozłożona na raty.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 88, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IX/74/2015 RM w sprawie 

w sprawie statusu beneficjenta 

programu LEADER w ramach 

Programu Obszarów Wiejskich 2014 – 

2020. 

 

 

 

Punkt 10 
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Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zmiany uchwały o zasadach 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Słubice – 

DRUK nr 89. 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Krzysztof Radkiewicz  Dyrektor 

Zakładu Administracji Mieniem Komunalnym. 

Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 
członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 
projektu uchwały jak w druku nr 89, 5 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisja Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński  
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 89, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny Bernard Jasiewicz poprosił o wyjaśnienie, że uchwała zawiera tylko precyzyjne 

zapisy. 

Radna Krystyna Baczyńska ile mieszkań jest w zarządzaniu ZAMK ? 

Dyrektor ZAMK Krzysztof Radkiewicz odpowiedział, że około 800 lokali mieszkalnych 

i ponad 400 lokali użytkowych np. komórek, garaży. 

Radny  Waldemar Dutkiewicz ile jest obecnie zamieszkałych? 

Dyrektor ZAMK Krzysztof Radkiewicz powiedział, że odpowiedzi na ten temat udzieli 

na piśmie. 

Radny Józef Grabowski zapytał ile lokali można uzyskać po przeprowadzeniu 

remontu? 

Dyrektor ZAMK Krzysztof Radkiewicz odpowiedział, że 4 lokale czekają na wskazanie 

osób do podpisania umowy o najem, 5 lokali jest w trakcie remontu, którego 

zakończenie jest planowane na koniec roku 2015, 2-3 lokale są remontowane we 

własnym zakresie oraz 4-5 lokali jest jeszcze planowane do remontu, ale jest to 

uzależnione od środków i kosztów.  

Radny Daniel Szurka zapytał z czego wynika zmiana? 

Dyrektor ZAMK Krzysztof Radkiewicz odpowiedział, że  liczba członków społecznej 

komisji mieszkaniowej ma obecnie 6-10 członków na czas oznaczony, projekt zmiany 

uchwały zakłada zmianę liczby członków na określeniu minimum 4 członków. 

Radny Daniel Szurka zapytał dlaczego pojawiła się ta zmiana? 

Dyrektor ZAMK Krzysztof Radkiewicz odpowiedział, że w celu ciągłości pracy 

społecznej komisji mieszkaniowej 
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Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak dodał, że wyjaśnienie odnośnie uchwały 

zawarte jest bardzo dokładnie w uzasadnieniu. 

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 89, głosowało 14 radnych, 1 radny "wstrzymał 

się" od głosowania, uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IX/75/2015 RM w sprawie 

zmiany o zasadach wynajmowania 

lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy 

Słubice.   

Punkt  11 

 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

najmu lokalu użytkowego na okres do 10 lat oraz odstąpienia od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

jej zawarcia – DRUK nr 90. 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Krzysztof Radkiewicz Dyrektor 

Zakładu Administracji Mieniem Komunalnym. 

Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisja Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński  
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 90, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady. 

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 90, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IX/76/2015 RM  
w Słubicach w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie umowy najmu 
lokalu użytkowego na okres do 10 lat 
oraz odstąpienia od obowiązku 
przetargowego trybu jej zawarcia. 

 
 
 
 
Punkt 12,13,14 
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Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu – DRUK nr 91. 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu– DRUK nr 92. 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu – DRUK nr 93. 

Projekty ww. uchwał wraz z uzasadnieniami omówił Krzysztof Radkiewicz Dyrektor 

Zakładu Administracji Mieniem Komunalnym. 

Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisja Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński  
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 91, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisja Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński  
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 92, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisja Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński  
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 93, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady. 

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 91, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IX/77/2015 RM w 

 Słubicach  w sprawie  wyrażenia 

 zgody na zawarcie kolejnej 

 umowy najmu. 

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 92, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IX/78/2015 RM w sprawie 

 wyrażenia zgody na zawarcie 

 kolejnej umowy najmu. 

 

Głosowanie: 
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„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 93, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IX/79/2015 RM w sprawie 

 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

 umowy najmu. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak o godzinie 13:32 ogłosił przerwę.  

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak o godzinie 13:53 wznowił obrady.  

Po wznowieniu obrad radni obradują w składzie 14 osobowym.  

Punk 15,16,17 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Słubice, obręb Świecko dla terenu inwestycyjnego przy terminalu – DRUK nr 

94. 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie uchylenia uchwały  

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego na zachód os wsi Kunice – DRUK nr 95. 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie uchylenia uchwały  

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla lokalizacji instalacji fotowoltaicznej oraz zespołu elektrowni 

wiatrowych na terenie położonym na północ od wsi Kunice – DRUK nr 96. 

Projekty ww. uchwał wraz z uzasadnieniem omówił Tomasz Horbacz  

Z-ca Naczelnika Wydziału Nieruchomości i Architektury. 

Na salę obrad w trakcie omawiania projektu uchwały o godzinie 13:55 wróciła radna 

Krystyna Baczyńska. Radni od tego momentu obradują w składzie 15 osobowym.  

Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisja Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński  
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 94, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisja Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński  
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 95, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisja Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński  
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 96, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
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Przewodniczący Mariusz Olejniczak zapytał odnośnie zgody na lokalizację elektrowni 

fotowoltaicznej we wsi Kunice. 

Burmistrz Tomasz Ciszewicz udzielił odpowiedzi dotyczącej blokady realizacji 

inwestycji związanej z powstaniem elektrowni fotowoltaicznej we wsi Kunice, procesy 

prowadzone w poszczególnych instytucjach, informacja odnośnie mocy jaka może być 

produkowana przez elektrownię.   

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 94, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IX/80/2015 RM w sprawie 

uchylenia uchwały w sprawie         

przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego plan zagospodarowania                         

przestrzennego Gminy Słubice, obręb 

Świecko dla terenu inwestycyjnego przy 

terminalu.                                       

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 95, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IX/81/2015 RM w sprawie 

uchylenia uchwały o przystąpieniu do                            

sporządzenia miejscowego planu   

zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego za zachód od wsi Kunice.                                                                               

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 96, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IX/82/2015 RM w sprawie 

uchylenia uchwały p przystąpieniu do 

sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla 

lokalizacji instalacji fotowoltaicznej oraz 

zespołu elektrowni wiatrakowych na terenie 

położonym na północ od wsi Kunice.    

Punkt 18 i 19 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie nadania nazwy  osiedla mieszkaniowego 

w Kunowicach, gmina Słubice – DRUK nr 97. 

Projekt uchwały RM  Słubicach w sprawie nadania nazw nowopowstałych ulic - DRUK 

nr 98. 
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Projekty ww. uchwał wraz z uzasadnieniami omówił  Tomasz Horbacz Z-ca Naczelnika 

Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami i Architektury.  

Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 
członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 
projektu uchwały jak w druku nr 97, 5 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przekazał, że 
członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 
projektu uchwały jak w druku nr 98, 5 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisja Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński  
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 97, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Komisja Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński  
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 98, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny Bernard Jasiewicz przekazał relacje z posiedzenia komisji odnośnie nadania 

nazwy osiedla mieszkaniowego w Kunowicach.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 97, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IX/83/2015 RM Słubicach 

 w  sprawie nadania nazwy  osiedla 

 mieszkaniowego w Kunowicach. 

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 98, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IX/84/2015 RM w sprawie 

 nadania nazw nowopowstałych ulic. 

 

Punkt 18 

Projekt uchwały RM w Słubicach w  sprawie wyrażenia zgody  na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy na nieruchomości gminne - DRUK nr 99. 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Tomasz Horbacz Z-ca Naczelnika 

Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami i Architektury. 
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Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisja Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński  
przekazał, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli uchwałę o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały jak w druku nr 99, 6 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją 

kontynuował obrady. 

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 99, głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr IX/85/2015 RM w  sprawie 

 wyrażenia zgody  na zawarcie 

 kolejnych umów dzierżawy na 

 nieruchomości gminne. 

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak o godzinie 14:20 ogłosił przerwę. 

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak o godzinie  14:30 wznowił obrady. 

Punkt 19 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/ 2015 - Druk nr 

100. 

Informacja wraz z prezentacją została omówiona przez Jolantę Skręty Dyrektora 

Zespołu Administracyjnego Oświaty. 

O godzinie 14:50 salę obrad opuściła radna Krystyna Baczyńska. 

O godzinie 14:55 na salę obrad wróciła radna Krystyna Baczyńska.  

Dyskusja: 

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz przedstawił 

sprawozdanie z wizyt radnych w jednostkach oświatowych.  

Burmistrz Tomasz Ciszewicz -  podziękowanie dla Rady związane ze sprawozdanie w 

jednostkach oświatowych, przedstawienie planów związanych z oświatą np. internet, 

monitoring, parkingi przy szkołach, problem z kadrą oświatową (angliści). 

 

Punkt 20 

Sprawozdania z działalności jednostek gminnych oraz spółek za 2014 rok. 

Brak dyskusji. 
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Punkt 23 

 

Międzysesyjne sprawozdanie Burmistrza Słubic w tym z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej w Słubicach.  

Przewodniczący Rady Mariusz Olejniczak poinformował, że sprawozdanie 

międzysesyjne zostało przekazane do Biura Rady w formie pisemnej. 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

Burmistrz Tomasz Ciszewicz szczegółowo omówił zagadnienia zawarte  

w sprawozdaniu np. budowa wałów przeciwpowodziowych, opłaty za śmieci 

zmieszane, rozbudowa cmentarza, mycie pojemników na śmieci, parking przy 

przychodni, inwentaryzacja pomieszczeń.    

O godzinie 15:40 salę obrad opuściła radna Ewa Chustecka i radny Damian Półtorak. 

Punkt 24,25  

Interpelacje radnych. 

Wolne wnioski radnych. 

Radna Krystyna Baczyńska poprosiła o uszczegółowienie na piśmie i podanie 

podstawy prawnej dotyczącej emisji zanieczyszczeń ze stacji paliw, kto się tym czy 

Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska i czy  sprawą dot. emisji hałasu powiat 

gdzie szukać, ponieważ mieszkańcy mają problem. 

Radny Piotr Gołdyn zasugerował, że należałoby co ważniejsze czy wycinek drogi czy 

zdecydowanym zniszczeniem transportu przez miasto czy nie powinniśmy być 

partnerem w rozmowach związanych z sprawami dotyczącymi naszego miasta. 

O godzinie 15:45 na salę obrad wrócił radny Damian Półtorak.  

Burmistrz Tomasz Ciszewicz odpowiedział, że wypowiedz radnego cieszy w tej 

kwestii. Omówił problemy związane ze współpracą poszczególnymi Ministerstwami. 

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak podziękowanie za uwagi głoszone przez 

radnego oraz za wyjaśnienia złożone przez Burmistrza.   

Punkt 26  

Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 

Wiceprzewodniczący RM Jarosław Sadowski podziękował za przebieg i organizacje 

dożynek wiejskich w Rybocicach dla sołtysa i rady sołeckiej. 

Przewodniczący Mariusz Olejniczak podziękował Stowarzyszeniu kobiet oraz 

wszystkim mieszkańcom Rybocic za organizację i udział w dożynkach. Poinformował, 

że 12 września odbędą się dożynki w Drzecin i Święto pieczonego ziemniaka w 
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Świecku oraz Gminna Inauguracja rozpoczęcia roku szkolnego w Szkole Podstawowej 

nr 3 w Słubicach.   

Punkt 27 

Zamknięcie IX sesji Rady Miejskiej w Słubicach. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godzinie 16:00   zamknął  

obrady IX sesji Rady Miejskiej w Słubicach, jednocześnie dziękując wszystkim za 

udział.  

W załączeniu do protokołu nagranie z sesji, które stanowi integralną część i jest 

przechowywane w biurze rady pok. nr 101. 
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